
Afdelingsbestyrelsesmøde, 1. juli 2024 

Deltagere: 

Kurt, Irene, Martina, Lone. 

Afbud: 

Vibbe. 

Referat: 

Flere beboere spørger til, om det kan lade sig gøre at få fibernet. AlmenBo arbejder lige p.t. med 

at lande en aftale med en udbyder, som vil foretage installation i alle lejemål. Man vil i givet fald så 

selv kunne vælge sin internet- og TV-udbyder. Man bliver ligeledes frit stillet mht., om man vil 

beholde sin nuværende opkobling eller vælge fibernet. Vi afventer spændte på at høre nærmere 

herom.  

Processen med indhentning af tilbud på reparation og udbedring af diverse murstensfuger og 

dilatationsfuger er nu igangsat. 

Der er netop afgivet bestilling på den næste portion af de nye yderdøre - desværre er der p.t. ret 

lang leveringstid. 

Det overvejes at ændre tidspunktet for opstilling af container til haveaffald til juni måned. Det 

lader til, at det først er på dette tidspunkt, der produceres de største mængder af affald - bl.a. i 

forbindelse med hækklipning. 

Aktiviteter: 

Pigeaften den 29/9 2024 - indhold og form aftales senere. 

Julestue den 23/11 2024 - samme setup som tidligere år. 

 

Næste møde: 5. august 2024. 


